



Emne:	REFERAT af MR-møde	Blad nr.:	2017-11
Dato:	14-11-2017	Formand:	PF
Kl.:	17:30 til 21:00	Referent:	BS

Deltagere:	Alle
Afbud:	

Dagsorden	Beslutning
1. Mad, sang og et par ord til næste møde	Hvem sørger for mad og sang til næste møde: PETER ER PÅ NÆSTE GANG Herunder, hvad vi skal synge som "farvel-sang" til sidst og også lidt tid til en lille melding fra rådet.
2. Godkendelse af dagsorden	GODKENDT
3. Godkendelse af referat	GODKENDT OG UNDERSKREVET
4. Orientering fra kirkevæрге	VI FIK ORIENTERING OM LØBENDE ARBEJDER BL.A. PÅ PRÆSTEGÅRDENS TAG. Døren til sakristiet laves i næste uge. Der opsættes en midlertidig dør. Udbedring af kirkens kalkning udføres til næste forår, når vejret er til det. Problemer med alarm ved Sognegårdens indgangsdør. Alarmselskabet er kontaktet.
5. Konstituering	Afstemning om formand: PETER FABIAN, næstformand: HENRIETTE FLÆNDSDAL, kasserer: ERIK FOLKMANN GRAVERSEN, kontaktperson: HENRIETTE F, kirkevæрге: ASGER WOETMANN, SEKRETÆR: BO SCHARFF, sognegårdsansvarlig: ANNE-GRETE STEENBERG, underskriftsberettiget: KASSERER OG FORMAND
6. Nedsættelse af udvalg	<ul style="list-style-type: none"> • Sognegårdsudvalg: INA, ERHARD OG ANNE-GRETE • Præstegårdsudvalg: ERIK, HENRIETTE • Kirkeskovsudvalg: ANNE-GRETE, BJØRN, HENRIETTE, ERIK HANSEN, PETER • IT-UDVALG: BJØRN, PETER, BO • KIRKE- OG KIRKEGÅRDSUDVALG: ALLE MEDLEMMER
7. Spisning	
8. Regnskabskontor	Peter orienterede om den nye regnskabsførers kvalifikationer og arbejdsopgaver



9. Økonomi	VI KØBER LYSESTAGE TIL JAGTGUDSTJENESTER, PRIS: 300,-. Betaling sker, når de er fremsendt regning. To nye lamper indkøbes til udendørsbelysningen ved præstegården, de stjålne er dækket af forsikringen. VI BESTILLER MR-BLAD TIL BJARNE OG SPØRGER, OM THORLEIF KUNNE TÆNKE SIG ET ABONNEMENT OGSÅ. Kvartalsrapport gennemgået og godkendt af rådet.
10. Lukket punkt	
11. Peder Olsens mindelegat	Opløsning af fonden, via Civilstyrelsen, Erhard orienterer og arbejder videre med opløsningen af fonden
12. Udsatte punkter fra sidste møde	<ul style="list-style-type: none"> • Kirkebil Skal ske ved hjælp af frivillige. Ina og Bjørn vender tilbage med oplæg • Arbejdsgruppe vedr. kirkeskov: Nordrup kontaktes for at høre, hvad de har gjort, og om de er villige til at komme og fortælle os om det. • Studietur til Wittenberg: Eventuel rejse til Wittenberg foresår ikke i MR's regi • Mobile Pay: Lars mobiltelefon benyttes til dette. • Elektronisk tælling: Kirkesangeren skal indberette dette elektronisk • Ny dåbskande, hvordan går det (Udsmykningsfond, 22.000?): Anne-Grete fremlagde forslag, og arbejder videre • Mindeplade for Anna: Peter modtager forslag til tekst fra Erhard og kontakter bronzestøber for at høre om muligheder og priser. • Saftkande: Der indkøbes en saftkande til brug ved altergang fra Holmegård
13. Lys på kirken	Lyset skal tændes automatisk ved mørkets frembrud og slukke automatisk, når det bliver lyst. Lars kontaktes, for at lave afskærmning af projektørerne ved at plante hæk omkring de enkelte projektører
14. Evaluering af arrangementer	<ul style="list-style-type: none"> • Terslev teser: Der var ikke så mange, der deltog. Tesserne lægges på hjemmesiden • Alle Helgenes gudstjeneste Godt arrangement, med der skal annonceres bredere af hensyn til de efterladte, der bor længere væk.
15. Sognegården	Arrangementer fra Tetslev Sogns Seniorklub skal på hjemmesiden. Anne-Grete sender oplysninger til Peter
16. Hjemmeside	Intranet og fælles kalender: Skal vi benytte DAP eller hjemmesidens intranet til dette? Henriette og Peter kommer med forslag til næste møde.



17. Facebook	Vi sender billeder til Bjarne fra tidligere arrangementer, så de kan benyttes på Facebook
18. Frivillige i Terslev Kirke	Udkast til brochure, hvem vil arbejde videre? Peter sender udkastet (både som publisher- og PDF-fil til alle og modtager forslag/inspiration til forbedring
19. Øvrig orientering	HENRIETTE: PÅ KIRKEGÅRDENE NÅR DE AT BLIVE FÆRDIGE MED GRANPÅLÆGNING HER TIL ADVENT.
20. Kommende datoer	12. december: MR-møde og juleafslutning. De ansatte inviteres til at deltage
21. Punkter til næste møde	PRIVAT GAVEKASSE TIL BETÆNKNING AF MR-medlemmerne
22. Eventuelt	Intet til dette punkt
23. Oplæsning af referat	Oplæst løbende

Underskrifter:
